
Zápis č. 16 ze zasedání zastupitelstva obce Vyžlovka dne 27. 7.2015

Přítomni: Ing. J. Pelikán Ph.D., Ing. R.Vondrovic, Z. Morávek, , M. Voráč, MUDr. J. Pečenková,
                 M. Vilinger

Omluveni: Ing. I. Šafář, Mg.r. S. Hrnčíř

Program jednání:

1. Program a ověřovatelé
2. Aukce na svoz komunálního odpadu
3. Biologicky rozložitelný komunální odpad
4. Veřejné osvětlení
5. IRMO- Institut rozvoje měst
6. Intenzifikace ČOV
7. „Železný muž“
8. Podpora vydání vzpomínkové knihy
9. Různé

1. Program a ověřovatelé- návrh starosty přidat 3 body na program č. 6-8.
     Návrh usnesení: ZO schvaluje program jednání dne 27. 7.2015 a přidání bodů č. 6-8 na program.
     Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
     Ověřovatelé- návrh- M. Voráč a M. Vilinger.
     Návrh usnesení: ZO schvaluje ověřovatele zápisu č. 156 dne 27. 7.2015 M. Voráče a M. Vilingera.
     Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.

2. Aukce na svoz komunálního odpadu-p. Morávek upřesnil některé podmínky aukce na svoz
     komunálního a biologického odpadu. ZO souhlasí s připojením se k této aukci za podmínek 
     uvedených v Příkazní smlouvě na výkon zadavatelské, konzultační a poradenské činnosti
     uzavřené mezi eCENTRE , a.s. Argentinská 286/38, Praha 7, IČ: 27149862 a Region Jih Všestary J. 
     Baťchy 141, Strančice, součástí je Seznam pověřujících zadavatelů.
     Návrh usnesení: ZO schvaluje připojení se k aukci za podmínek uvedených v Příkazní smlouvě na 
     výkon zadavatelské, konzultační a poradenské činnosti uzavřené na dobu 4 let mezi eCENTRE , a.s. 
     Argentinská  286/38, Praha 7, IČ: 27149862 a Region Jih Všestary J. Baťchy 141, Strančice, 
     součástí je Seznam pověřujících zadavatelů.
     Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.

3. Biologicky rozložitelný komunální odpad- p. Morávek seznámil ZO s náklady na připojení k žádosti
     o dotaci na separaci a svoz BRKO na území Svazku obcí Region Jih. Celkové náklady by činily cca 
     57.000,- Kč (jednorázově) + 5. 000,-Kč každý rok na administrativu. Obec dostane 160 biopopelnic, 
    10 kompostérů, 2 kontejnery, v ceně je i svoz kontejnerů, udržitelnost projektu je 5 let. ZO se 
    domnívá, že je potřeba znát podmínky dotace, dále jak se bude řešit případný odchod některé obce 
    a zástupce Mgr. Zajíčkové. Proto ukládá p. Morávkovi zjistit uvedené skutečnosti a prozatím tento 
    bod odkládá.
    Návrh usnesení: ZO odkládá bod Biologicky rozložitelný komunální odpad.
    Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.
    Návrh usnesení: ZO ukládá p. Morávkovi zjistit podmínky dotace, dále jak se bude řešit případný 
    odchod některé obce a zástupce Mgr. Zajíčkové.
   Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.



4. Veřejné osvětlení- starosta podal zprávu, že dle soudního znalce nesplňují některé stožáry 
    VO (ulice Jevanská, Pražská) normu. Není proto možné instalovat nová svítidla.
    Obec má nyní 2 možnosti, využít energetický audit a požádat o dotaci v dalších letech nebo
    opravit nejhorší úseky VO v obci a doplnit některé úseky VO především v oblasti Březinek.
    Návrh usnesení: ZO bere na vědomí zprávu starosty o dalších možnostech rekonstrukce VO.
    Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.

5. IRMO- Institut rozvoje měst - p. Vondrovic uvedl, že členství v této organizaci je bezplatné, nabízí
     pomoc obcím při řešení jejich problémů.
     Návrh usnesení: ZO schvaluje podání žádosti o členství v institutu IRMO a ukládá p. Vondrovicovi 
     podat tuto žádost.
     Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.

6. Intenzifikace ČOV- starosta podal zprávu o nesouhlasu ČZU ŠLP s plánem obce na intenzifikaci 
ČOV. Starosta se zúčastnil schůzky s ředitelem ČZU ŠLP v Kostelci n. Č. lesy, ČZU ŠLP podmiňuje své
kladné stanovisko výměnou části obecního lesa za rybník Nohavičku.

     Návrh usnesení: ZO bere na vědomí zprávu starosty o nesouhlasu ČZU ŠLP s plánem obce na 
     intenzifikaci ČOV. Starosta se zúčastnil schůzky s ředitelem ČZU ŠLP v Kostelci n. Č. lesy, ČZU ŠLP
     podmiňuje své kladné stanovisko výměnou části obecního lesa za rybník Nohavičku.
     Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.

7. „Železný muž“- starosta hovořil o organizaci tradičního závodu. SK Vyžlovka žádá obec
     o poskytnutí úhrady za náklady na sanitku ve výši 4.000,- Kč a na ceny 3.000,- Kč.
     Návrh usnesení: ZO schvaluje pouze uhrazení nákladů na sanitku ve výši 4.000,- Kč při pořádání
     tradičního závodu „Železný muž“.
     Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.

8. Podpora vydání vzpomínkové knihy - starosta uvedl, že Liščí pětka spolu s fotografem
      O. Homolou se chystá na vydání vzpomínkové knihy - 7 let od vydání kalendáře
      Vyžlovské krásky. Žádá obec o poskytnutí finančního příspěvku.
      Návrh usnesení: ZO schvaluje příspěvek na vydání vzpomínkové knihy - 7 let od vydání 
      kalendáře Vyžlovské krásky ve výši 5.000,- Kč.
      Hlasování: pro 6, proti 0, zdržel se 0. Schváleno.

9. Různé- starosta uvedl, že smlouva s p. *********je připravena k podpisu - Smlouva
    o souhlasu se stavbou, s provedením stavby. P. ********* v této smlouvě dá obci souhlas se 
    stavbou na jeho pozemcích č.k. 337/20 a 337/41 v k.ú. Vyžlovka.

     Starosta ukončil zasedání ve 21.20 hodin.
     Zapsala Eva Pačesová dne 31. 7.2015.

     Ověřovatelé: M. Voráč………………………….

    M. Vilinger………………………

Ing. J. Pelikán Ph.D.
    starosta obce


